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Skolebestyrelsesmøde på Hanebjerg Skole 

Onsdag den 18. august 2021 

Fysisk møde på afdeling Uvelse  

Start kl. 17.00 med spisning (husk meld afbud, hvis man ikke skal spise med) 

Det ordinære møde starter kl. 17.30 

Er man forsinket til starttidspunktet kl. 17.30, så deltag indledningsvist via MS teams: 

Husk, at dit bidrag er vigtigt til mødet - og at afbud til det ordinære møde, hvis nødvendigt, skal 

gives i så god tid som muligt. 

Til stede: Forældre: Amalie, Laila, Rikke, Julie, Sabine. Medarbejderrep: Ane, Lisbeth, Ledelse: 
Frank, Jannick, Charlotte, Anita, Severine 
 

Afbud: Mathias, Rikke,  
Ingen elever. Formand og næstformand er valgt endnu 

 

Dagsorden og referat: 

0 Tid 
5 min 
(17.35) 

Titel og beskrivelse 
Velkomst, rammesætning for møderne og for 
bestyrelsens arbejde. 
Herunder punkter til evt.? 

Initieret af/ 
intro ved 
Amalie og 
Frank 

Dialog, 
orientering, 
Behandling, 
Beslutning 

1 
 

15 min 
(17.35-
17.50) 

Elevrådets punkter: 
 

Der er ikke valgt formand og næstformand endnu.  
 

Elevrådet v/ 
formand og 
Frank 

O/D/B 

2 15 min 
(17.50 – 
18.05) 

Møderække for årets bestyrelsesmøder: 
 
- August: 18. 
- September 15.9 
- Oktober 13.10 (kortere møde grundet 

nye 0. klasser) 
- November 17.11 (muligt 

KontaktforældreForum) 
- Januar 19.1 
- Februar 23.2 

Amalie og 
Frank 

D/B 
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- Marts 23.3 
- April 20.4 
- Maj 18.5 
- Juni (kort møde og middag) 15.6 

 
26.10: Dialogmøde med politikerne kl.  17.30 
 
Beslutning om, at årets møder ligger på onsdage  
 

3 15 min 
(18.05 – 
18.20) 
 
Herefter 
en kort 
pause 

Suppleringsvalg til skolebestyrelsen  
 
En Uvelserepræsentant er trådt ud af 
skolebestyrelsen inden sommerferien og vi skal 
derfor planlægge et suppleringsvalg inden næste 
møde i september. Proces og formalia: 
 
Der skal være 7 repræsentanter i 
skolebestyrelsen. Vi ønsker minimum en fra hver 
afdeling.  
Nuværende plads er dermed til frit valg på hele 
skolen. Skal vi lave en fordelingsnøgle ift. antal 
elever? Dialog næste gang. 
 
Ledelsen og formand skriver ud om 
valgmuligheden og valghandlingen.  
Man skal skrive til Amalie og Frank, hvis man 
stiller op.  
 
Der er en plads som rep. og en som suppleant  
 

Frank/Amalie  O/D/B 

4 30 min 
(18.30 – 
19.00) 

Ledelsens punkter/ skolebestyrelsens 
tilsynspunkter: 
 
Covid-19-status: 

- Smittetilfælde og håndtering 
- Statslige udmeldinger + KL vejledninger og 

rammer 
En skole har måtte sende elever hjem her efter 
ferien. Men vi håber på, at kunne være lidt mere 
forskånet dette skoleår.  
Mange udskolingslever bliver vaccineret for tiden. 
 

Lederteamet O/D 
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Vi arbejder stadig med opmærksomhed på 
håndvask og afspritning samt afstand så vidt 
muligt.  
I forhold til smitteopsporing bliver der ikke pr. 
automatik sendt klasser hjem ved opdagelsen af 
en smittet. Smitteopsporingen vil her gå mere tæt 
på, hvem der specifikt har været i nærkontakt 
over længere tid.  
 
Ansættelser:  

- Skoledel:  
Der er ansat en Christian som matematiklærer i 
udskolingen.  
Der er ansat tre nye på Uvelse. Jacob, Thomas og 
Lotte. Sidstnævnte i en midlertidig stilling, som fra 
september vil blive overtaget af Birgitte.  
 
Alle ansatte er læreruddannede og underviser i 
deres linjefag.  
 
Skolens ledelse oplever kvalificerede ansøgninger 
og en god interesse for skolens særkende med tre 
små matrikler og et godt kendt arbejdsmiljø 
blandt faggrupperne. 
 

- HFO:  
Nye medhjælpere på alle tre afdelinger.  
Ny pædagoger på Gørløse er Mia og Veronica. 
Morten kom før ferien.  
På Uvelse er Anne startet som teamkoordinator 
på Uvelse 
Fra september starter Sebastian (i Jacobs stilling)  
Sune er ansat som medhjælper.  
 
Alle ansatte lærere og pædagoger er landet rigtig 
godt.  
 
Formands-kommentar mht. opsigelser og 
ansættelser på afdeling på Uvelse: 
 
Der kom før ferien en henvendelse fra forældre på 
Uvelse med afsæt i bekymring over opsigelser.  
Denne henvendelse blev også sendt til 
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bestyrelsesformanden.  
De har ikke modtaget et svar endnu grundet ferie.  
Det forslås, at bestyrelsen laver et svar – for at 
gruppen af forældre føler, at de er blevet hørt af 
den samlede skolebestyrelse – samt får 
bestyrelsens blik på forløb og nuværende status. 
Uvelse afdelingen har været på dagsordenen på 
alle bestyrelsesmøder. Alle, som har deltaget på 
bestyrelsesmøderne har lyttet til bekymringer 
samt deltaget i refleksioner omkring de forskellige 
temaer bragt op fra afdelingen over både dette år 
samt de forrige. Bestyrelsen er dermed klædt på 
mht. informationer og forløb og vil gerne komme 
med svar. 
  
Det aftales, at formanden laver udkast til brev til 
forældregruppen bag henvendelsen, som sendes 
rundt til bestyrelsen til godkendelse.  
 
Indsatser på udvalgte årgange/afdelinger:  
 
Der er fortsat et udviklingsarbejde på Uvelse i 
personalegruppen mht. arbejdet med afdelingen, 
aldersintegrering, iv-differentiering didaktiske 
veje mm. Der er en særlig fokus på fælles sprog og 
afsæt og ovennævnte temaer. 
 
AKT-teamet er startet op med nyt årshjul i år. Her 
med forløb til mange forskellige årgange med 
fokus på trivsel, det sociale liv, net-etik mm. 
Teamet består af to fuldtidsansatte – en 
lærer(Jonas) og en pædagog(Nicolai) samt ½ dag 
om ugen med Sisse(BH-lærer samt 
inklusionsvejleder)  
 
DSA-området kickstartes i år med ny vejleder på 
området. Herudover har hele lærergruppen haft 
oplægsdag om DSA og arbejdet med sprogligt 
udvikling og fokus i alle fag. Det var en rigtig god 
dag, som lærerne har meldt positivt tilbage på. 
Der kommer en opfølgende dag i efteråret.  
Skolen har ca 70 elever med to sprog i hjemmet.  
Selve indsatsen med arbejdet med sproglig 
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udvikling gavner dog alle elever – da den 
sproglige dimension fylder i læringen inden for 
alle fag og mødet med nye fremmedord, nye or, 
og fagord.  
 

På klasseniveau:   
1.B er startet op som samlet gruppe på Brødeskov 
med 29 elever og to lærere/lærer-pædagog i flere 
positioner. De er kommet godt fra start.  
 
To nye 7. klasser er startet op med en blanding af 
elever fra Gørløse og Brødeskov. (Der var ingen 6. 
årgang på Uvelse sidste år) Der er i disse uger stor 
interesse og indmeldelser af nye elever(pt. 7), 
hvilket er rigtig glædeligt med det ellers lave antal 
på denne årgang.  
De skal på introtur i næste uge.  
Der er positive tilbagemeldinger fra forældrene 
både på ledelses- og lærerproces sidste år samt 
opstarten i år,   – ovenpå ellers bekymringer 
sidste år i forhold til denne elevgruppe.  
 
5.B – 5 overflyttere fra Uvelse er landet godt. 
Klassen er nu på 19 elever – så skiftet ses som 
godt for dynamikken også for den tidligere mindre 
elevgruppe på Brødeskov.  
 
 
Årshjul 21/22 (vedlagt): 
I september meldes elevtal ud. Dette er dette tal, 
som er afgørende for vores økonomiske tildeling.  
 
Budgetopfølgning: Vi lander ca med 0,25% i 
merforbrug pt. (periodeafgræsningsposter) 
 
Den ubekendte i år er evt. kommunale 
besparelser. Det kan blive en svær opgave at 
skulle prioritere klassesammenlægninger ved nye 
politiske besparelser og øget krav om inklusion. 
Jf. høringssvar.  
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5 15 min 
(19.00 – 
19.15) 

Evaluering af Majgruppeforløb (førskole-forløb) 
 
Anita gennemgik forløbet – samt forældre- og 
personaleevaluering.  
Tilkendegivelser er generelt positive.  
Herudover er god konstruktiv respons mht. 
forbedringsmuligheder.  
 
PP er vedhæftet som bilag  
 

AF/FM O/D 

  Ovenstående punkter tog længere tid end 
beregnet. Det aftales, at vi skal holde tiden og 
dermed udskyde de sidste punkter.  
 

  

6 20 min 
(19.15 – 
19.35) 

Ny skolepolitik fra Hillerød Kommune vedlægges 
til orientering og ledelsen præsenterer denne.  
 
PP er vedhæftes som bilag og udskydes ellers til næste 
møde.  

 

JJ/FM O/D 

7 25 min 
(19.35 – 
20.00) 

Igangsætning og dialog om udvalg om overgange 
og samarbejde på tværs (udskydes til første møde 
i skoleåret 21/22) 
 
Dette punkt udskydes.  
Ledelsen laver en oversigt over nuværende 
overgangsindsatser inden næste møde.  
 
 

CM/FM  

8 10 min 
(20.00 – 
20.10) 

Evt.  
En elevsag bringes op. Dette kan ikke behandles i 
skolebestyrelsesregi. Det skal tages med ledelsen 
og forældregruppen. Kort dialog om gunstige veje 
i forældre-skoledialogen, der kan løfte alle børn i 
et fællesskab 
  

Amalie  

Husk at notere kalenderaftaler 

 

Bilag: Årshjul, Ny skolepolitik, Høringssvar budget 22-25, Maj-gruppe-evaluering, Skolepolitikken. 

Udestående emner/ønsker til fremtidige agendaer? 

Arbejdende udvalg: 
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Klima-udvalg: formandskabet i elevrådet, Frank og Alex (lærer) 


